



投速 滅火罐 使用說明書

本說明書說明如何安全使用投速滅火罐。使用本產品前請仔細閱讀，並保留本說明書，必要時可以進行參閱。

為了防止危害人或財物損害，請在使用本產品前仔細閱讀，使用時小心安全。

使用前注意事項

- 本產品適用在火災初期階段，協助使用者於緊急情況下為自己或他人提高逃生機會
- 本產品適用於火災初期，為滅火輔助工具，**不保證可以完全撲滅火源**
- 本產品適用A類火災(木製品、紙纖維、棉、布、合成樹脂、橡膠及塑膠等)與B類火災(可燃物液體如石油及可燃性油脂如塗料等)
- 使用本產品時，**請保持1公尺以上的距離**，避免太靠近火源而造成燙傷危險
- 本產品**禁止食用**，若發生誤食請盡快就醫診治
- 沾有滅火劑食物禁止食用
- **請勿朝人或動物丟擲本產品**
- **請注意產品有效期間**(瓶上標示)，若超過有效期限，請勿使用本產品，以免造成危險

安裝注意事項

- 請勿放置於高溫或太陽直射的場所，如汽車中
- 基於安全性考量，請放置於幼童取不到處
- 本產品外瓶為易碎塑膠製成，請妥善保存，避免放置在容易產生碰撞的地方

使用前產品檢查方法

- 請仔細檢查瓶身是否有變形或破裂情況產生
- 請仔細檢查產品之有效期限
- 檢查產品時請小心輕放瓶身，避免因碰撞而造成變形或破裂情況

緊急處理程序

- 本產品若不慎入眼中，可能造成刺痛或發炎情況；或滅火劑接觸到皮膚，可能造成發癢、皮膚炎等情形，請用大量清水仔細清理，若有異狀請盡快就醫
- 本產品若發生誤食情況，請盡快就醫診治，請勿強行催吐或再度喝入其他東西

產品使用方法



握緊滅火罐中間內縮部分



往上抽取滅火罐



保持距離對準火源



滅火罐朝火源用力丟擲



開始滅火

產品規格說明

產品品名：TOSS OUT 投速滅火罐
 適用火災：A類與B類火災
 主要成分：磷酸氫二銨、碳酸鉀、尿素及乙二醇等
 存放溫度：-10℃ ~ +40℃
 產品重量：710克
 有效期限：標示於瓶蓋
 產品尺寸：21(高) X 7.7(寬) 公分
 ※本產品投保華南產物兩千萬產品責任險

使用後注意事項

- 若在室內使用本產品，使用後請保持室內通風
- 滅火罐碎片請戴手套小心處理，避免割傷危險

製造商 日本ファイヤープロテクト株式会社
 總代理 英伍實業有限公司

服務專線：02-8226-5101
<http://tossout.weebly.com/>



廢棄處理方式

本產品若超過有效期限未使用，請將滅火劑稀釋後依家用汙水排放，外瓶則以不可燃垃圾處理。處理步驟如下：
 ①請將滅火罐用舊毛巾或報紙包裹，以重物將外瓶擊碎
 ②瓶身與瓶蓋以不可燃垃圾處理
 ③請以大量清水稀釋滅火藥劑，並依家用汙水排放

產品保修方式

產品在開封後若發現破裂情況，請直接與購買店家聯繫；但若在以下非正常情況下產生破裂，則不在保固範圍：
 ①安裝或處理方式未依照本說明書
 ②因天然災害造成破損，如地震、風災及水災等
 ③因外力因素造成破損
 ④因運輸過程中造成產品破損，如搬家等
 ⑤不正確收納本產品
 ⑥產品因不當使用所造成任何直接或間接損失
 ⑦假若有效期限無法辨識，需出示原始購買收據，才能進行產品替換



TOSS OUT Instruction Manual

Please follow the manual for safety instruction and procedures and read it carefully before using.
Please keep the manual with you when necessary.

Safety Precautions

- TOSS OUT is a tool for extinguishing **fire in the initial stage of fire** and improves your chance of survival.
- TOSS OUT is a tool for extinguishing fire in the initial stage of fire, however, we **do not guarantee that fire will be completely extinguished by TOSS OUT.**
- TOSS OUT is a fire-extinguishing tool for normal and petrol fires.
- Do not get too close to the fire. **Keep your distance** from the flames at least 1 meter or more.
- **Do not eat the object.**
- Contact a doctor immediately if you accidentally ingested the product.
- **DO NOT throw it at people or living creatures.**
- **Please notice the expiry period.** It is not suggested to apply the product which has exceeded its expiry period. The performance of the product is likely to have deteriorated if the expiry period is exceeded and as such case it may not be able to extinguish fires properly.

Precautions when Installing

- Do not install in a location where it will be exposed to direct sunlight, such as in car.
- For safety reasons, make sure to keep the product away from children.
- Avoid installing this product where it could easily fall or be struck by people or objects.

Inspection Method

- Remove the bottle from the case and visually check it for any distortion or leaks.
- Please pay attention to the warranty period.
- Avoid striking with external forces while examining the product.

Emergency Procedures

- Avoid contact with the eyes and skin. If signs of inflammation occurs, rinse eyes thoroughly with water and consult your doctor immediately.
- In case of carelessly ingestion, throw up immediately and consult your doctor.

How To Use



Grip the narrow part in the center of the bottle



Take out the bottle



Keep distance and aim it at the fire



Throw TOSS OUT with force to lead the bottle to break



Extinguishing

Specifications

Product name: TOSS OUT
 Fire class: Type A and Type B
 Major ingredient: Diammonium phosphate, Potassium carbonate, Urea, Ethylene glycol etc.
 Working temperature: -10 °C to +40°C
 Product weight: 710g
 Expiry date: 5 years
 Extinguishing bottle size: 21(H)x7.7(W) cm
 ※With Product Liability insurance

After Used

- Keep a room well ventilated after usage.
- In case of injury, please pay attention to the fragments of bottle while disposing it.

Manufacturer: Japan Fire Protect Co., Ltd

Sole Agent: Inwood Industries Co., Ltd

Service TEL: 02-8226-5101

http://tossout.weebly.com/



Disposal Method

If it is expired, dilute the inside agent by water. The bottle should be disposed as non-burnable trash.

- ① Wrap the bottle with a towel or paper, and break it.
- ② Bottle and cap should be classified as non-burnable trash.
- ③ Dilute the extinguishing agent by large quantity of water.

Warranty Provisions

In case that the bottle breaks under normal usage, please contact the store you purchased. However, the warranty may not be covered under the following situation.

- ① Installed or handled in a way other than that stated in the explanatory material.
- ② Product damaged by external forces.
- ③ Product damaged by natural disaster, such as earthquake, flood, etc.
- ④ Product damaged during moving or transportation.
- ⑤ Incorrect storage.
- ⑥ It is not liable for any improper use that cause direct or indirect accident.
- ⑦ If the expiration date cannot be recognized, the purchase receipt should be provided for exchange.